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Agendapunt 7 
Het aantal konijnen neemt schrikbarend af. 
Nu heb ik ook bij de jagersvereniging een uitspraak van de rechter 
gevonden. Daarin staat dat er eerst nieuw beleid gevormd moet worden en 
het met name gaat over compenseren na schade veroorzaakt door konijnen. 
Ook dat de staat ermee bezig is 

 

Wat is hiervan de stand van zaken vragen en in hoeverre wordt er in Zeeland 
gewerkt aan ander beleid? 
 

De minister heeft laten onderzoeken hoe het ervoor staat met 
het konijn. Niet goed, zo bleek, en daarom heeft de minister 
besloten om het seizoen voor vrije bejaging dit jaar niet te 
openen (normaal is dit van 15 augustus t/m 31 januari). Het 
voornemen is om in het komende jaar met de provincies en 
stakeholders te onderzoeken wat de precieze oorzaken zijn 
van de achteruitgang én wat de mogelijkheden zijn om te 
werken aan herstel. Het initiatief hiervoor ligt bij het 
ministerie van LNV. 

Nu is er in Zeeland nog 1 populatie over aan Axel. Daar mag dus nog 
afgeschoten worden terwijl elders er bijna geen konijn meer is (via 
Staatsbosbeheer Dhr. Hoedt Teamleider zuid) 
 
Is er een extra maatregel om deze populatie te beschermen en te overwegen 
deze toe te passen? 
 

Hoewel het jachtseizoen tijdelijk niet geopend is, is de 
landelijke vrijstelling voor schadebestrijding nog wel van 
kracht. Hier mag een grondgebruiker gebruik van maken als er 
sprake is van belangrijke schade aan bijvoorbeeld sportvelden 
of ander eigendommen. De Provincie kan aan een landelijke 
vrijstelling geen beperkingen opleggen. Ook deze 
bevoegdheid ligt bij de minister. 

 
 


